
 
 

 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 28.03.2024 
  

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 266 / 22.03.2024 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 15 consilieri locali în funcţie. Absenți 
d-na Manea Naidin Laura-Loredana și d-nul Ghica Ion-Costin.   

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel și 
d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de 
d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. 
Drăgăneşti-Olt. 

 
Din partea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. participă d-na Rădulescu Ramona – 

director. 
 
II. PROCESELE-VERBALE ALE ȘEDINȚELOR DE CONSILIU ANTERIOARE 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie supune la vot procesul-verbal al 

ședinței ordinare din data de 29.02.2024, înregistrându-se 14 voturi pentru și 1 abținere  (d-nul 
Ciubuc Dumitru – neparticipant la respectiva ședință). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie supune la vot procesul-verbal al 
ședinței extraordinare din data de 11.03.2024, înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitatea 
celor prezenți). 

 
Vine la ședință d-nul consilier local Ghica Ion-Costin. 
 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează: 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „ modificarea H.C.L. nr. 65/19.06.2023 privind predarea 

către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, prin Compania Națională 
de Investiții ”C.N.I.” S.A. – București, a amplasamentului (imobil constituit din teren și 
construcție) și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 
„Continuare lucrări la sediul Primăriei Orașului Drăgănești-Olt, str. N. Titulescu, nr. 150, 
Orașul Drăgănești-Olt””  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul  

2024 al  S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Drăgăneşti-Olt”  
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea tarifelor pentru activitățile specifice 
Serviciului de iluminat public prestate pe raza Orașului Drăgănești-Olt de S.C.URBAN 
ACTIV SERV S.R.L.”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea unor modificări privind administrarea S.C. 

URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Drăgănești-Olt”  
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea documentației, a indicatorilor tehnico- 



 
 

economici și a devizului general, la faza Proiect tehnic și Detalii de execuție, ai 
obiectivului de investiție „Creșterea eficienței energetice la clădiri rezidențiale în Orașul 
Drăgănești-Olt, județul Olt  – blocurile: A, B, C, D, F, G””  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018  

referitoare la însușirea inventarului actualizat al domeiului privat al Orașului Drăgănești – 
Olt”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „actualizarea anuală cu rata inflației a chiriilor 

locuințelor realizate prin Programul privind construcția de locuințe pentru tineri, destinate 
închirierii din fonduri A.N.L. în Orașul Drăgănești-Olt”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „ repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe  

perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, d-nei COCIORAN Maria Loredana”  
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

9. Proiect de hotărâre referitor la: „repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe  
perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, d-nei NEAGU Liliana”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Întrebări, interpelări. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, aduce la cunoștință consilierilor locali 

că s-a propus de către d-nul Primar suplimentarea ordinii de zi cu încă un proiect de hotărâre, 
care a fost dezbătut în cadrul Comisiilor de specialitate ale Consiliului local, și anume: Proiect de 
hotărâre referitor la: „extinderea perioadei în care își desfășoară activitatea Comisia 
specială de analiză și verificare a situației construcțiilor și a terenurilor ocupate de S.C. 
SPICUL S.R.L.- Drăgănești-Olt, aflate în Parcul orășenesc”  

Iniţiatori proiect, consilieri locali CIUBUC Dumitru, NĂDESCU Viorel  
  DOBRE Violeta, NEACȘU Ionuț  

  FIERARU Gheorghe, STOENICĂ Alexandru 
GHICA Ion-Costin 

 
D-nul Primar menționează că retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre nr. 4. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot ordinea de zi 

modificată și completată, înregistrându-se 16 voturi pentru – unanimitatea celor prezenți. 
 

IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Modificarea H.C.L. nr. 65/19.06.2023 privind  predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației, prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. – 
București, a amplasamentului (imobil constituit din teren și construcție) și asigurarea 
condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „Continuare lucrări la sediul 
Primăriei Orașului Drăgănești-Olt, str. N. Titulescu, nr. 150, Orașul Drăgănești-Olt”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
2. Aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2024 al  S.C. URBAN ACTIV 

SERV S.R.L. – Drăgăneşti-Olt. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Rădulescu Ramona – Am achiziționat o autobasculantă la valoarea de 15.000 lei. A 
fost trecută pe lista de investiții. Urmează să fie pusă în circulație. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Este funcțională? 
D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și pentru muncitori? 
D-na Rădulescu Ramona – Pentru muncitori, intenția noastră este de a majora salariile. 

Am adăugat suma de 10 lei la tichetele de masă. Acordăm și 1.000 lei vouchere de vacanță. Nu 
s-a putut acorda suma de 1.400 – 1.600 lei cât este acum. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
3. Aprobarea tarifelor pentru activitățile specifice Serviciului de iluminat public 

prestate pe raza Orașului Drăgănești-Olt de S.C.URBAN ACTIV SERV S.R.L.. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-na Rădulescu Ramona – După cum știți s-a delegat contractul de gestiune pentru 

iluminatul public pe o sumă mai mică. S-a modificat doar ultimul tarif, celelalte au rămas la fel. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Aprobarea documentației, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului general, 
la faza Proiect tehnic și Detalii de execuție, ai obiectivului de investiție „Creșterea 
eficienței energetice la clădiri rezidențiale în Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt  – blocurile: 
A, B, C, D, F, G”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
5. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea 

inventarului actualizat al domeiului privat al Orașului Drăgănești – Olt. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am înțeles că este vorba de o expropriere de teren pentru 

lucrările care se fac la calea ferată? 
D-nul Primar – Da.  



 
 

D-nul Viceprimar – Au trimis o adresă însoțită de tabelele cu suprafețele care trebuie 
expropriate. Adresa a fost discutată în ședința şedinţa Comisiei speciale pentru întocmirea și 
actualizarea inventarului bunurilor din domeniul public și a inventarului bunurilor din domeniul 
privat al orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul Primar – Au prins și o suprafața de izlaz.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

6. Actualizarea anuală cu rata inflației a chiriilor locuințelor realizate prin Programul 
privind construcția de locuințe pentru tineri, destinate închirierii din fonduri A.N.L. în 
Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
7. Repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia  

în regim de închiriere, d-nei COCIORAN Maria Loredana. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

8. Repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia 
în regim de închiriere, d-nei NEAGU Liliana. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de  
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
9. Extinderea perioadei în care își desfășoară activitatea Comisia specială de analiză 

și verificare a situației construcțiilor și a terenurilor ocupate de S.C. SPICUL S.R.L.- 
Drăgănești-Olt, aflate în Parcul orășenesc. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, acordă cuvântul preşedinţilor de  
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Până când s-a extins perioada? 
D-nul Secretar – Până la data de 30.06.2024. Asta este propunerea domnului consilier 

local Nădescu Viorel. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
10. Întrebări, interpelări. 
 

D-na Știrbu Constanța – cetățean al orașului – În anul 1994 am concesionat 5 locuri de 
veci în cimitirul de pe str. Morii. Trei locuri pentru familia Știrbu și două pentru familia Preoteasa. 
În anul 2000 a apărut legea 189 prin care puteam să primesc la cerere, cu titlu gratuit, un loc de 
veci. Am făcut cerere și mi s-a aprobat. Acest loc l-am primit lângă celelalte locuri de veci. Pe 
acel loc nu am putut construi deoarece ocupam din alea de acces în cimitir. În anul 2019 locul 
acesta de veci a fost ocupat de către cetățeanul Adam Mihai zis Sîcă. De ce sunt eu 
nemulțumită? Deoarece a ocupat locul meu dat prin lege și ca să poată ocupa două locuri, a pus 
pământ până la cavoul soțului meu și a turnat și o placă de beton până lângă cavou. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Doamna Știrbu Constanța, în 
concluzie ce doriți dumneavoastră? Alt loc de veci? 

D-na Știrbu Constanța – Acest cavou este un  pericol pentru cavourile din jurului lui. Am 
făcut sesizare la Primărie ca să intre în legalitate. Domnul Radu Tudor trebuia să rezolve 
această problemă. Construcția aceasta a mers mai departe. 

D-nul Primar – Cunosc problema aceasta. Doamna mi-a trimis săptămâna trecută un 
memoriu, pe care l-am studiat și repartizat către domnul Preoteasa Ionel și domnul secretar. 
Trebuie să-i dăm un răspuns doamnei Știrbu Constanța săptămâna viitoare. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Doamna Știrbu Constanța, Consiliul 
local nu are puterea să hotărască asupra acestei probleme. Aceasta este problema executivului 
și am înțeles că ați trimis un memoriu către domnul primar și urmează să va dea un răspuns. 

D-nul Primar – Cum ați vedea dumneavoastră rezolvarea acestei probleme? Să demolăm 
cavoul vecinului dumneavoastră? 

D-na Știrbu Constanța – Rezolvarea o vedem, așa cum o vede toată lumea. Domnii de la 
Primărie care au fost acolo și au văzut că nu are fundație… 

D-nul Primar – Vorbim de anul 2019? Domnule Ciubuc Dumitru, poate o lămuriți 
dumneavoastră pe doamna Știrbu. Erați viceprimar în acea perioadă. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu am cunoștință despre această situație. 
D-nul Primar – Spuneți dumnenavoastră care este cea mai bună soluție. 
D-na Știrbu Constanța – Soluția cea mai bună este să elibereze mormântul soțului meu... 
D-nul Primar – O să cer actele dumneavoastră și ale vecinului dumneavoastră. Ați spus 

că ați fost pusă în posesie în urma unei legi. Nimeni nu are acte de proprietate. Eu știu că se 
emitea doar o chitanță de la biserică. 

D-na Știrbu Constanța – Am spus că am mai primit un loc în baza legii 189/2000.   
D-nul Primar – Sunteți dispusă că luni la ora 10.00 să vin să vă iau și să mergem cu o  

comisie la cimitir? 
D-na Știrbu Constanța – Luni la ora 10.00 vin eu la Primărie și mergem la fața locului. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Doamna Știrbu, haideți să încheiem. 

Domnul Primar a promis că mergeți luni la ora 10.00 la fața locului. Altă problemă mai aveți? 
 
D-na Știrbu Constanța – Domnule Primar dați voie vecinilor mei să se racordeze la 

canalizarea orașului. Apa de la canalizarea lor se scurge în gradina mea. 
D-nul Primar – Au mai fost reclamații referitoare la această situație. Domnul Dermina a 

facut o reclamație. Știu că au o țeavă spartă la bucătărie. Au primit amendă de la Garda de 
Mediu. Sunteți acolo într-un conflict, dar este grădina dumneavoastră. Din câte știu apa este la 
domnul Dermina, nu la dumneavoastră. Eu am fost și săptămâna trecută acolo. 

D-na Știrbu Constanța – Ajunge la mine și la domnul Gurițeanu Viorel. O altă problemă pe 
care o am cu acești vecini este că aruncă gunoiul la mine în heleșteu. Au aruncat beton și sticle 
de vin. Am fost înștiințată printr-o adresă că dacă nu curăț terenul, voi primi amendă în valoare 
de 3.000 lei. Am curățat terenul și din nou au adus gunoi acolo. 

D-nul Prundeanu Narcizel – De ce nu îngrădiți proprietatea?  
D-na Știrbu Constanța – Am avut împrejmuit, dar partea din spate a gardului au luat-o. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Am înțeles doamnă. Luni vă întâlniți  



 
 

cu domnul Primar la ora 10.00. 
D-na Știrbu Constanța – Nu se poate domnule Primar să le dați aprobare să se racordeze 

la canalizare? 
D-nul Primar – Acea canalizare nu mai este funcțională. 
D-na Știrbu Constanța – Atunci trebuie să-I obligați să-și pună fosă. 
D-nul Primar – Doamna Știrbu ne vedem luni la ora 10.00. 
 
D-nul Păsărică Aurel – cetățean al orașului – Domnule Primar, în privința cavoului de ținut 

de Viorica Brad. 
D-nul Primar – Veniți luni la ora 10.00 la poarta cimitirului și rezolvăm problema. 
 
Simion Marin Ion – cetățean al orașului – Domnilor consilieri și domnule Primar, în cimitir 

sunt cavouri degradate. Se văd sicriele. Intră câinii în ele.  
D-nul Primar – Cavourile sunt ale Primăriei? Cetățenii trebuie să le îngrijească. 
D-nul Simion Marin Ion – Cine a dat autorizații pentru aceste cavouri? 
D-nul Viceprimar – Nu se emit autorizații. Se plătește doar o taxă. 
D-nul Siomion Marin Ion – Cine răspunde pentru morții care se văd în cavouri? 
D-nul Primar - Proprietarii. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Vorbești de cavourile vechi sau cele noi? 
 
D-nul Simion Marin Ion – Și de cele noi. Se văd morții și miroase îngrozitor. 
 
Domnule Primar, legat de angajarea mea, ați spus că am undă verde. M-am dus la 

doamna Rădulescu Ramona și ... 
D-nul Primar – Eu am spus că dânsa angajează, nu eu. 
D-nul Simion Marin Ion – M-am dus la dânsa și mi-a spus că s-a săturat de faptele mele. 
D-nul Primar – Poate că așa este. 
D-nul Simion Marin Ion – De ce domnule Primar? 
D-nul Primar – Pentru că ... 
D-nul Simion Marin Ion – Că datorită mie s-au luat echipamente la oameni? 
D-nul Primar – Nu știu. Mergi la doamna Rădulescu Ramona să te angajeze. 
D-nul Simion Marin Ion – Mi-a spus că dacă vrea domnul Primar, atunci mă angajează. 

De ce nu întrebați consilierii locali dacă sunt de acord să mă angajeze? 
D-nul Viceprimar – Nu pot consilierii locali să hotărască asta. 
D-nul Simion Marin Ion – Domnul Stănescu Vasile poate. 
D-nul Primar – Întreabă-l dacă poate să te angajeze. Domnule Stănescu, puteți să-l 

angajați? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie – Problema asta cu angajarea este 

veche. Domnul Primar a spus că rezolvarea se află la doamna Rădulescu Ramona. 
D-nul Simion Marin Ion – Eu vreau să muncesc. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Numai acolo vrei să muncești? În altă parte nu ți-ai dori? 
D-nul Simion Marin Ion – La Salubris. Eu vreau să muncesc. 
D-nul Stănescu Vasile – Ai depus vreo cerere să te angajezi și ai fost refuzat? 
D-nul Simion Marin Ion – Da, la Primărie. Primăria mi-a spus să mă adresez la 

S.C.Urban. Am depus cerere și la S.C. Urban. In caracterizarea mea s-au spus minciuni. 
Doamna Cercel Dorina mă face handicapat. 

D-nul Primar – Intri în conflict cu toți. 
D-nul Simion Marin Ion – Pe ei îi supără adevărul. Pentru că eu muncesc. 
D-nul Stănescu Vasile – Ai primit răspuns la cererea depusă la S.C. Urban? 
D-nul Simion Marin Ion – Da, mi-a spus că nu se mai poate. Domnule Primar, eu vreau să 

muncesc. Știți de ce cele 4 fete nu m-au suportat? Pentru că eu la 07:20 eram pe stradă și 
măturam, luam și nisipul. Programul era de la 07:30. Nu m-au suportat pentru că eu munceam. 
Și doaman Rădulescu Ramona a recunoscut asta. 

D-nul Primar – Ai fost angajat de două ori? 
D-nul Simion Marin Ion – Da. 
D-nul Primar - Și mai vrei și a treia oară? 



 
 

D-nul Simion Marin Ion – Da. 
D-nul Primar – Atunci mergi la doamna director și întreab-o dacă are vreun post pentru 

tine. 
D-nul Simion Marin Ion – Nu vrea. 
D-nul Primar - Și ce pot să face eu? Pot s-o oblig? Mai ai și altceva de spus? 
 
D-nul Simion Marin Ion – Legat de gunoaie. Atâta timp cât eu plătesc 180 lei/an…. 
D-nul Primar – Toți plătim. 
D-nul Simion Marin Ion – Nu cred. 
D-nul Primar – Eu mă refer la mine și la consilierii locali. Sau toți ar trebui să plătim. 
D-nul Simion Marin Ion – Așa da. Am făcut o solicitare la primărie să mi se comunice câte 

persoane pot fi luate în spațiu. Vă spun eu câte. Mai mult de 10 persoane nu se poate. Pe str. 
Stadion avem gospodărie cu 80 de persoane luate în spațiu. Aceste persoane plătesc gunoi? Au 
toți ajutor social. Primăria trebuie să trimită angajați în teren pentru a colecta taxa de gunoi. 

D-nul Primar – Nu ai primit răspuns la solicitare? 
D-nul Simion Marin Ion – Nu. 
D-nul Primar – Domnule secretar, nu a primit răspuns? 
D-nul Secretar – Din câte știu eu, a primit răspuns de la Direcția de Asistența socială. 
D-nul Simion Marin Ion – Nu mi s-a transmis câte persoane sunt la ajutorul social. 
D-nul Secretar – Ați cerut numele și prenumele lor. Este altceva. Una este numărul, alta 

este numele și prenumele. 
D-nul Simion Marin Ion – Am cerut numărul persoanelor de la ajutor social. Voi mai face o 

solicitare. 
 
D-nul Stoenică Alexandru – Am făcut și eu o solicitare acum câteva ședințe. Să mi se 

prezinte desfășurătorul de la Orange să vedem și noi de unde vin sumele acelea. Nu am primit 
nimic. 

D-nul Primar – Când ați făcut solicitarea? 
D-nul Stoenică Alexandru – La ședința în care am aprobat bugetul. 
D-nul Primar – Ați făcut scris? 
D-nul Stoenică Alexandru – Este în procesul-verbal. 
D-nul Primar – Domnule secretar, ați transmis procesul-verbal? 
D-nul Secretar – Doamna director economic Stoenică Eugenia a fost prezentă în sală. 
D-nul Primar – I-ați dat procesul-verbal? 
D-nul Secretar – Dacă a fost prezentă? Dacă nu era prezentă, îi transmiteam și procesul-

verbal. 
D-nul Primar – Dumneavoastră doriți acum material pentru propagandă? 
D-nul Stoenică Alexandru – Este vorba de banul public, domnule Primar. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – Se construiește ceva la liceu? 
D-nul Viceprimar – Se face din bugetul lor. Este o măsură pe P.N.R.R. de care 

beneficiază ei. 
D-nul Primar – Are treabă Școala, nu Primăria. Banii sunt de la Școală. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu există autorizație de construire. 
D-nul Primar – Duceți-vă dumneavoastră și întrebați. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am întrebat și nu există. 
D-nul Primar – Eu zic că au toate documentele. 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi așa știm. 
D-nul Primar – Faceți scris și întrebați. 
D-nul Viceprimar – Eu știu că au tot. 
D-nul Stoenică Alexandru – Una este proiect de finanțare și alta proiect de execuție. 
D-nul Primar – Faceți scris. 
D-nul Viceprimar – Poate este trecut pe reparații. 
 
   
 



 
 

 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Mocioacă Ilie, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                      Mocioacă Ilie                                                            Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
   

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


